
Referat fra møde i Lokalrådet 8/1-2025

Afbud: 
Mathias Skarby

Ad 1. Godkendelse af referat

Referaterne fra den 24/10-24 og 2/12-24 blev begge godkendt uden yderligere bemærkninger. 

Ad 2. Opdatering på sager

Solceller, kommuneplanstillæg nr. 11
Bilag: Artikel om ansøgningen fra BeeGreen og artikel om European Energy samt deres reviderede
ansøgning. 

Punktet blev taget til efterretning, med en konstatering om, at de nu er bedre end hvad vi tidligere 
har set. 

Ringvej, Nr. Herlev
Intet nyt i sagen, kommuneplanen er i høring indtil 8. januar 2025.

Status på 40 km/t zoner
Svend har dd. forsøgt at kontakte både Dan Riise og Jørgen Knopp uden held, trods lovning om 
tilbagemelding i efteråret 2024. 
Følg udviklingen her: Hastighedsplanen i de enkelte lokalområder

Andet: 

Sti til Favrholm Stationn
Afventer fortsat udspil fra kommunen.

Petras Hus
Petras Hus er solgt. Den nye ejer har oplyst at man forventer at bygge 7 rækkehuse og et 
fælleshus. 
Når lokalplanen kommer i høring, gør vi opmærksom på Lokalrådets vision om, at vi gerne ser der 
bygges seniorboliger.  

Fjernvarme i Ny Hammersholt
Arbejdet med etablering af fjernvarme i Ny Hammersholt er pt sat på pause, da man er stødt på en
kæmpe sten under banen. Man forventer at gå i gang igen om ca. to uger. 

Ad 3. Bestyrelsesarbejdet

Organisering og opgavefordeling i bestyrelsen
Lukket punkt. 

Generalforsamling 2025
Generalforsamlingen afholdes den 19. marts kl. 19.00 i BIF. Invitationen kommer med i næste 
udgave af Borgeravisen. 
Hanne laver regnskab og Mathias laver beretningen, derudover skal der findes en dirigent og en 
referent. 

https://www.hillerod.dk/service-og-selvbetjening/veje-og-trafik/trafiksikkerhed-tilgaengelighed-og-hastighedsplan/hastighedsplan/hastighedsplanen-i-de-enkelte-lokalomrader/


Vælgermøde for lokalområdet i forbindelse med byrådsvalget 18. november 2025
Det besluttes, at vi afholder vælgermøde - forventeligt den 22. oktober i BIF’s lokaler. Når vi kender
opstillingslisten, tages der kontakt til relevante politikere. 
På generalforsamlingen bliver der et tema om Kommunevalget, hvor vi beder om input til 
spørgsmål til politikerne. 

Ad 4. Redaktionelt, deadline 11/1-25 

Svend tager kontakt til den nye ejer af Petras Hus, for at undersøge muligheden for at skrive en 
artikel om, at gamle materialer på ejendommen kan afhentes af interesserede fra lokalområdet. 

Tom skriver om trafikken. Kurt laver et input til Toms artikel om trafikken i Hammersholt. 

Input til leder, der skrives af Annette: 
Godt nytår
Datoerne til GF og vælgermødet
De 2 ansøgninger til solceller
Borgeravisen er fremover i farve. 

Ad 5.      Eventuelt

Økonomien blev gennemgået jf. sidste møde. Freerslev Lokalråd betaler 500 kr. pr. år for at bruge 
bladet, og omdeler selv i deres område. Bladet hentes forsat hos Bent til omdeling.  

Ad 6.      Næste møde

3. marts 2025 kl. 19.30, på Brødeskov skole (Mathias booker og Hanne tager kage med) 

Deadline til borgeravisen: 
11. januar 2025
19. april 2025 
16. august 2025
1. november 2025


